



MA-183 CS4-圓管護木-短

CS4 FREE FLOATING

TUBULAR HANDGUARD (SHORT VERSION)

01. CS4槍款，先將原護木都拆下只保留槍管
 - 02.依序放入，護木前段、波形彈簧、星狀環，使用星狀扳手鎖固槍管與槍身
 - 03.止付螺絲鎖緊護木前段與星狀環
 - 04.護木軌道先組裝(長軌道螺絲先不緊，可移動)
 - 05.護木組鎖至護木前段，長軌道(螺絲使用 M4*P0.7*L10)對位後鎖緊，其餘螺絲對稱鎖緊
 - 06.先將防火帽取下，瓦斯鏡軌座放置於槍管
 - 07.確認瓦斯鏡軌座與槍身對垂直後，鎖於槍管下方溝槽
- 1.For CS4 series, take the original handguard out and only leave barrel.
 - 2.Sequentially place forepart hand guard, wave springs, and delta ring. Use Allen key to tighten the barrel.
 - 3.To secure and tighten the screws of forepart handguard and delta ring.
 - 4.Install handguard tactical rail first (do not tighten the long tactical rail and make it moveable).
 - 5.Lock the tactical rail on the forepart handguard, tighten the long rail with screw M4*P.07*L10 and the rest screws in the correct screw hole.
 - 6.Take flash suppressor off and place gas rail base in the barrel.
 - 7.Make sure the gas rail base is vertical with the barrel, then tighten it in the under notch of barrel.

